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Přítomni:     Pavel Bochnia  předseda Exekutivy MSKSH  
     Vangelis Simu  předseda KR MSKSH 

Martin Strnadel  předseda KM MSKSH  
Jiří Štefek  předseda STK MSKSH 
Miroslav Bartoň  pověřený vedením TMK 
Tomáš Petruška sekretář MSKSH 

 
 
Program:  

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání ze dne 24.2.2015 

2. Informace z STK 

3. Informace z KR 

4. Činnost komisí KM a TMK 

5. Průběžná zpráva o čerpání finančních prostředků MS KSH dle výpisu z ek. systému Xaverius 

a kontrola úhrady pokut 

6. Organizační, různé 

 

ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání dne 24.2.2015  –  Tomáš PETRUŠKA 

 

ÚKOL č. 1/2 – splněno 

 

Všechny úkoly z předcházející exekutivy byly spojeny s přípravou Konference MSKSH a byly 

splněny v rámci tohoto zasedání.  

 

ad 2) Informace z STK – Jiří ŠTEFEK 

 oddíly mají připomínky k Rozpisu Jaro 2015 nový vzhled nevyhovuje, také připomínky 

k obsazení soutěží rozhodčími 

 dne 1. dubna se uskutečnila schůzka předsedů STK, zástupce za náš krajský svaz byl 

Božetěch Tvarůžek. Bohužel ani dnes, více než 3 týdny po jednání, není vyhotoven zápis 

z tohoto jednání. Předmětem schůzky byl mimo jiné systém soutěží v příští sezoně. 

Soutěž 2. liga žen bude hrána jako „celomoravská“ nikoliv stávajícím systémem – 

rozdělena na 2. skupiny. Dále proběhla informace ohledně novelizace Soutěžního řádu, 

Disciplinárního řádu, Registračního řádu a Stanov ČSH. Bude projednávat Konference 

klubů ČSH v červnu 2015 

 komunikace ČSH směrem ke klubům a krajským svazům je na nedostatečné úrovni 

 začala jarní část sezony ve všech kategoriích, zatím bez závažnějších problémů, 

konfliktní věci předávány KR a DK 
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 v nejbližších dnech budou rozeslány přihlášky do soutěží na příští sezónu 2015/2016, 

termín přihlášením druhé polovině května 2015 

 

ad 3) Informace z KR – Vangelis SIMU 

- v březnu se uskutečnila schůzka předsedů krajských KR s SK ČSH. Nejdůležitější 

informace se týkala budoucí povinnosti klubů přispívat k naplnění sboru rozhodčích. 

Materiál je zatím ve stádiu návrhu. Jedná se o zajímavou a prospěšnou záležitost 

převzatou z házenkářsky vyspělejších zemí. 

- v rámci schůzky byla rovněž zmíněna krátkodobá licence hráče, která je krátkodobou (3 

měsíce) alternativou klasického RP. Bližší informace ohledně fungování zatím nejsou 

známy. 

- omluvy rozhodčích z řízení utkání MSKSH řeší promptně obsazovací referent M. Kosa 

 

ad 4) Činnost komisí KM a TMK - Martin STRNADEL za KM a Miroslav BARTOŇ za TMK 

- probíhají turnaje Žákovské ligy staršího žactva. U chlapců je před posledním kolem 

turnajů družstvo Karviné na prvním místě, Kopřivnice aktuálně šestá, Frýdek-Místek na 

13. pozici. U dívek je situace méně příznivá družstva Karviné a Poruby na 23., resp. 24. 

místě, nedaří se konkurovat družstvům z jiných krajů 

- bude se řešit systém soutěží žactva na příští sezonu, systém bude zvolen podle počtu 

družstev v jednotlivých kategoriích  

- na herní způsob a pravidla u soutěží mladších žáků a žákyň jsou převážně pozitivní 

odezvy, minimální počet záporných hodnocení, pro příští sezonu budou provedeny jen 

minimální úpravy 

- připomínka v rámci turnajů Česko-Slovenské ligy žactva pro příští sezonu, vypustit 

z propozic udělování cen za celou soutěž (všechny turnaje dohromady), obtížně se 

posuzuje, kdo byl dlouhodobě nejlepší. Závěr – neudělovat individuální ocenění v rámci 

závěrečného  ceremoniálu ČS ligy – schváleno exekutivou 

- KM navrhuje změny v systému turnajů ČS ligy, a to v kategorii starších žáků – tuto 

kategorii, stejně jako kalorii starších žaček, navrhuje KM hrát s dvěma výběrovými 

družstvy za kraj, u mladšího žactva ponechat současný úspěšný systém. Exekutiva návrh 

schvaluje a pověřuje předsedu KM M. Strnadela k projednání tohoto návrhu se 

Slovenskou stranou 

- finále házenkářského kalamáře se uskuteční v termínu 27. - 29. května v Karviné, a to za 

účasti členů exekutivy MSKSH 
 

ad 5) Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MS KSH k 31.3.2015 dle výpisu z ek. systému 

Xaverius a kontrola úhrady pokut a poplatků – Tomáš PETRUŠKA 

- startovné do Česko-Slovenské ligy žactva bylo uhrazeno od všech oddílů 

- chybí vyúčtování turnaje ČS ligy, který pořádala Sokol Poruba, klub bude upozorněn  

nutnost urychlené nápravy 

- v systému nejsou evidovány platby za poslední rozhodnutí DK. Kluby však úhrady 

potvrdili, že se může jednat jen o časovou prodlevu systému.  

- v systému zatím není evidována úhrada od firmy Hot-Fire – plnění z uzavřené 

darovací smlouvy.  
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- momentálně se nedaří ze strany ČSH dodržovat sjednané lhůty a slibovaná aktualizace 

systému Xavierus každých 10 dní není dodržována. Systém momentálně neobsahuje 

žádné údaje z dubna 2015. 

 

ad 6) Organizační, různé, informace z exekutivy ČSH – Pavel BOCHNIA 

- předseda exekutivy informoval o připravované schůzce předsedů krajů a zástupců ČSH, 

která se uskuteční v sobotu 2. května v Plzni. Měla by být nastavena nová pravidla pro 

komunikaci ČSH vůči krajským svazům a opačně. Očekávají se také bližší informace 

k fungování RHC a připravovaným úpravám legislativy ČSH 
 

  

Úkoly z jednání: 
 

Úkol č. 3/1 

Projednat se zástupci Trenčínského svazu házené základní podmínky pro fungování Č-S ligy 

žáků v nadcházející sezoně. 

Z: M. Strnadel 

T: 31. května 2015 

 
 
 
Zapsal: Tomáš Petruška    Pavel  B O C H N I A 
          sekretář MS KSH    předseda exekutivy MS KSH                     
 

 

 

Příští jednání exekutivy 
úterý 26. května 2015 od 16:00 hod. v Polance nad Odrou. 


